
PROTOKOLL nr 18

vid sammanträde den 23 augusti 1976
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande:
Rudolf Walldén, ordf., 
Roland Erixon, 
Kaj Alm, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Lennart Öberg, 
Axel M. Murray, 
Karl Liliequist, sekr.

från kansliet: Bo Andersson
§224: Sammanträdets öppnande:

Rudolf Walldén hälsade de närvarande välkomna med en förhopp
ning att sommaren inneburit stärkta krafter att till hösten ta itu 
med många och krävande uppgifter.

§225: Budgetfrågor:
På basis av kansliet i samråd med skattmästaren uppgjord budget 

för samtliga sektioner jämte ÖS diskuterades det pressade ekonomiska 
läge, som i första hand föranletts av nedgången i bingoverksamheten 
samt ishockeysektionens stora förlustaffärer. Då vissa oklara och 
ojämförbara uppgifter förekom i budgeten - ishockeyn saknade t.ex. 
bruttoredovisning - återförvisades den till kansli och skattmästare 
för ytterligare genomgång. Åt Bo Andersson uppdrogs ta fram speci
fikationer för samtliga sektioners kostnader.

På sektionernas anslagsäskande hade Reine Gustafsson gjort en 
nedprutning till mera acceptabla belopp, men inte heller dessa var i 
dagens läge realistiska mot bakgrund av beräknat bortfall av intäkter 
på bingo med c:a en halv miljon kronor.

Bingo:
Läget på bingofronterna rapporterades av Kaj Alm vara det, att 

följande netton var tänkbara: Skärholmen 300.000, EPA 75.000 Domino I 
(under september) 60.000 eller totalt kr. 435.000:-

Underhandlingarna om övertagande av Domino I och öppnande av 
andra lokaler pågår. Tänkt ledare: Magnus Wester i samråd med av honom 
föreslagna anställda.

Skapande av fond:
Framför allt på de erfarenheter, som gjorts inom ishockeysek

tionen med en helt kulbytterad ekonomi med förlust för huvudkassan 
kring 1/2-mi1jonstrecket och med nya uppdykande skulder enligt kassör 
Gunnar Rinman, tog Rudolf Walldén upp frågan om tiden ej var inne för 
skapande av någon form av garantifond för föreningens fortsatta existens. 
Behovet härav betonades av en enig styrelse. Bara kring hur stor en 
sådan undanläggning av kapital skall vara rådde delade meningar, men 
summan 200.000 kr. verkade ha de flestas tillstyrkan.

Uppdrogs åt ekonomiutskottet (Walldén, Alm, Theblin och Gus
tafsson att dels behandla budgetfrågorna dels övriga ekonomiska ange
lägenheter och till ÖS-sammanträdet den 7 september framlägga förslag.

(forts.)
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(forts. ÖS-protokoll av den 23/8/76 i DIF) 

§238: Basket:

Föredrog Rudolf Walldén vissa ekonomiska redogörelser från till
ämnade samgående basketklubben Blackeberg, i vilka förekom vissa ej 
synkroniserade uppgifter i fråga om tidigare års nettoresultat, varför 
det var Önskvärt med klarläggande besked, innan frågan om basket på DIF:s 
program kunde avgöras.

§239: Ishockey:
Under sommaren hade diverse frågor diskuterats med ishockeysek

tionen av i första hand Rudolf Walldén, Roland Erixon, Reine Gustafsson 
och Karl Liliequist, varvid tydligt framkommit att sektionen arbetade 
hårt för att behålla sitt spelarematerial intakt. Någon överlåtelse till 
AIK av den mest begärlige spelaren Kent Nilsson ville sektionsstyrelsen 
ej vara med om. Som den ekonomiska situationen utvecklats ansåg inte ens 
kassören Gunnar Rinman det möjligt att på de olika vägar, vilka försökts 
under stor ambition från styrelseledamöternas sida, skaffa någon ekonomisk 
grund att stå på. Med anledning av det bud som AIK gett på K. Nilsson 
och då denne själv sagt sig ej ha något som helst intresse att spela för 
Djurgården, framkom som en möjlighet att bringa en smula balans i de 
hopplösa affärerna att underhandla sig fram till en överenskommelse med 
AIK. Uppdrogs åt Rudolf Walldén att tillsammans med kontaktmännen Erixon 
och Liliequist redan samma kväll diskutera ärendet med sektionsstyrelsen. 
(Härvid framkom fortsatt obenägenhet från ishockeysidan att sälja den 
aktuella spelaren. ”Jag har ett bättre förslag, sälj alla våra spelare 
och så sitter vi där på en stor hög med guld och har inga bekymmer med 
ett lag, som inte existerar,” menade t.ex. Lasse Lindgren. Omsider 
enades man dock om att låta ÖS:s förhandlingsmän sköta kontakten med AIK.) 
§230: Generalsekreterarposten :

Sedan frågan om utseende av en generalsekreterare gått upp upp i 
rök föreslog Rudolf Walldén sig få i uppdrag att direkt med Karl Lilie
quist ta upp en förhandling om dennes arbetsuppgifter och kostnader.

§231: Varuhuslotteri:
Beslöts att hos Länsstyrelsen ansöka om tillstånd att anordna ett 

lotteri på kr. 15.000:- att säljas på varuhus inom Stockholmsregionen. 
Till lotteriföreståndare utsågs Lennart Öberg.

§232: Bordläggning:
Bordlades frågor om tidskriften Djurgårdaren, utmärkelser inför 

årsmötet, plats för detsamma och motsvarande.

Justeras:

(Rudolf Walldén)

Vid protokollet:

(Karl Liliequist)

Som synes är detta protokoll utan nummer och utan paragraf
beteckningar - allt beroende på att Kaj Alm sagt sig ha kommit underfund 
med att något fel måste finnas i tidigare "nuffror". Vi får paginera och 
numrera på måndag i stället. Dubbla protokoll bifogas alltså. Ett med 
dessa rader kan sedan kastas av dem, som i övrigt sparar skrifterna.


